



Styrelseprotokoll den 20250313.

Närvarande: Britta Lindgren, Glenn Ahlstedt, Börje Westerlind, Lars Petersson, Mats Gustavsson, Anders Jansson, Linnea Tysklind och Niclas Johansson

Frånvarande: Örjan Strömberg, Tobias Knutsson och Ingemar Zentio

1. **Mötets öppnande;** *Ordförande hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.*
2. **Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll;** *Mats Gustavsson*
3. **Godkännande av dagordningen;** *Godkändes*
4. **Föregående mötesprotokoll;** *Upplästes*
5. **AU-Beslut;** *Inga*
6. **Kassarapport;** *God*
7. **Inkommande rapporter/ärenden;**
 - **Från Sv. Stövarklubben;** *Inget riktad till rasföreningarna. Motion rörande uteslutning av medlemmar enligt uppgift inskickad till SKK av styrelsen.*
 - **Från Finskstövareföreningen;** *representant rasföreningarna regelgruppen.*
 - *Lars P anmäld som representant med Anders som ersättare och bollplank.*
 - *Regelgruppen har enligt vad som framkommit av styrelserepresentant Sv. Stövarklubben ingen representation i regelkommittén, rasföreningarna har inte fått information om detta. Enligt uppgift är Styrelsemedlem i Sv. Stövareklubben Göran Johansson som för rasföreningarnas talan.*
 - **Från Kennelklubben;** *Anmälan om funktionärer efter årsmötet.*
 - **Redovisning uppfödarmötet TEAMS;** *Börje återgav lite om mötet, det var uppskattat, flera har hört av sig. Glenn kommenterade vissa saker i anteckningar rörande avel och krav täckhundar.*
 - **Redovisning ordförande träff;** *Börje redogjorde för innehållet i stort.*
 - **Föreningskommitténs yttrande;** *Lars sammanfattade det hela i en mening, man kan göra men bör inte, vilket var positivt för oss som rasförening.*
8. **Samt p 16 / Rapport från Avelskommittén;** *Glenn redogjorde.*
 - *Inget möte i avelskommitten.*
 - *Avelsråd*

- *Unghundskampen 29 startande (79 % pristagande) Resultat publiceras efter granskning.*
 - *Hamiltonräven 6 starter (63 % pristagande)*
 - *Raskampen 33 starter (91 % pristagande)*
9. **Rapport från medlemskommittén;** *Mats, 934 på medlemssidan, Britta jobbar med U-listan, bara två på sista listan.*
10. **Uppföljning landskamp;** *Möte med Hamiltonringen den 18/3. Lite trögt med rävhundar från norska sidan. Det kommer diskuteras regeländringar i uttagningsprinciperna.*
11. **Rapport från klubbshopen/priskommittén;** *Inte hört något från Elmia, rea på gång. Gunnar får uppgiften att följa upp Elmia.*
12. **Rapport från rävkommitten;** *överlämning av förslag den 15/3, regelansvarig inbjuden till TEAMS mötet.*
13. **Redaktionskommittén;** *Material finns, Linnea kompletterar upp.*
14. **Uppföljning av beslut/beslut**
- **Årsmöte;** *Handling Christer. Förslag lämnat, efter granskning publicering, Anders sköter detta.*
 - **Statuter;** *Inget gjort, saknar grundhandlingen, Tobias vidtalad. Överförs till bordlagda frågor.*
 - **Kvartalsrapport.** *Rörande styrelsen arbete, för publicering på hemsida och tidningen. Styrelse beslutade att införa detta, till nytta för medlemmarna och oss styrelsen.*
 - **AU fattar beslut om eventuella regeländringar vid möte med Hamiltonringen rörande landskampen.**
 - **Medhjälpare;** *Madelen Johansson beslutades som medhjälpare för att hantera Facebook och INSTA gram. Linnea kontaktar henne.*
15. **Bordlagda frågor;**
- *INSTA gram kontot; Linnea och Anders jobbar på en sammankoppling mellan Facebook; Blänkare skall ut om att vi har "INSTA"*
 - *Filmerna; Filmer till upplysnings och marknadsföring, Anders och Lars sammanställer lista för utskick.*
 - *Motion Gunnar.*
 - *Kontaktlistorna måste uppdateras, tre olika varianter, hemsida, tidning och faktisk, Anders justerar. (Mared, Ytter)*
 - *Fonder: Nuvarande statuter skickas till lars som ser över dessa och lämnar förslag till styrelsen.*
16. **Kamperna;** *Slutresultat. Redovisat under punkten 8.*

17. **Sponsring;** *Niclas, Örjan vidtalat att skicka ut faktura till våra tidigare sponsorer.
Uppdatering kennelsponsorer avseende huruvida de sponsrat eller inte, spårbarhet
måste in i faktureringsystemet.*
18. **Övriga frågor;** *Niclas, lyfter frågan rörande hur anmälningsrutiner kommer fungera,
Börje redogör.*
19. **Nästa Möte;** 17/4 kl. 19:00 Teams
20. **Mötets Avslutande.**

Ordförande

Börje Westerlind

Sekreterare

Lars Petersson

Justerare

Mats Gustavsson